

**Dr. Nader Riad, President of German Egyptian Business
Council:**

**German investments in Egypt are more growing compared to
European projects**

Dr. Nader Riad, President of German Egyptian Business Council assured that Egypt is the country of promising opportunities and that investment in Egypt in the light of German projects is more profitable and growing compared to German investments in Europe due to the volume of the current demand of population structure of Egyptian people whose population amounts to 90 million consumers representing all types of goods.

Dr. Nader Riad showed that the industrial infrastructure in Egypt is strong and complete and is represented in 54 industrial region distributed among all governorates, he added that the cooperation agreements in the field of energy with Siemens, the German company, which is 12 billion euros wouldn't be the only one, but would be followed by agreements in different fields.. this announcement in the speech given **by Dr. Nader Riad** in the opening session of the economical conference held at the margin of the meeting of President El Sisy and other leaders to the Chancellor Angela Merkel in Berlin in attendance of nearly 120 Egyptian industry men and businessmen as well as 180 German industry men and businessmen..In his speech, **Dr. Nader Riad** praised the admiration of people around the world of the extension of Egyptian people respond to the contribution in financing the enormous national project of doubling the side of Suez canal navigational current and its development as an

economical region.. where more than 62 billion pounds in one week were contributed in respect of humble living circumstances for Egyptians. He added that what Egypt has announced recently about the great development of Alexandria shipyard of ship construction has received a vast echo after assuring that the ability to construct ships would reach in load 60 thousand tons in cooperation with China which is located in the first global rank of ship building.

President of Egyptian-German Business Council:

Egypt is the country of promising opportunities,

Investments in Egypt are more profitable

Dr. Nader Riad, head of Egyptian side in Egyptian – German Business Council assured that Egypt is the country of promising opportunities and that investment in Egypt considering ongoing German projects in Egypt are more profitable and growing in comparison to German investments in Europe.

He attributed the cause of that to the demand volume depending on population structure of Egypt – 90 million consumers - more than 60% of them are less than forty years. In addition, the need for goods represents all types of goods. Furthermore, the industrial infrastructure in Egypt is strong and integrative represented in more than 54 industrial regions which are distributed among all governorates.

This has been in his press release to German mass media immediately after stating his speech yesterday before German - Egyptian business forum which is attended by the president El Sisi. **Dr. Nader Riad** showed that cooperation agreement in energy field with the German Corporation, Siemens, which is about 12 billion Euros, wouldn't be the only one, but it would be followed by other agreements in different fields. He added that what Egypt announced regarding the vast development of Alexandria shipyard for ship building in order that it regains its capabilities would lead to development of ability to build ships, whose loads reach 60 thousand tons in cooperation with China.

In his speech before the forum, **Riad** assured that he is proud of his belonging to Egypt, the country of civilization along history, which is linked to Germany in an old and solid friendship.

Deutsche Investitionen in Ägypten wachsen schnell als andere europäische Investitionen

Dr. Nader Riad, der die ägyptische Seite des Ägyptisch-Deutschen Geschäftsrats leitet, betonte, dass Ägypten das Land der vielversprechenden Chancen sei und dass die deutschen Investitionen in Ägypten im Vergleich zu denen in anderen Ländern schneller wachsen würden und rentabler seien.

Dr. Riad führte das auf die Größe des ägyptischen Marktes, der 90 Millionen Verbraucher, umfasse, zurück. Hinzu komme, dass es auf diesem Markt eine große Nachfrage nach allen Gütern gäbe. Außerdem verfüge das Land über eine tragfähige und sich ergänzende, industrielle Infrastruktur, die über 54 Industriegebiete überall in allen Gouvernements umfasse. Darüber hinaus Riad wies darauf hin, dass andere Verträge in verschiedenen Bereichen auf den mit der Firma Siemens abgeschlossenen Kooperationsvertrag zur Energieerzeugung, und der eine Höhe von 12 Milliarden Euro beträgt, folgen würden.

Das gab **Dr. Riad** in seine Rede vor der wirtschaftlichen Konferenz bekannt, die am Rande des Besuchs des Präsidenten Abelfattah Al-Sisi und dessen Treffen mit Bundeskanzlerin Angela Merkel in Berlin stattfand. An der Konferenz nahmen außerdem 120 ägyptische und 180 deutsche Industrielle und Unternehmer teil.

In seiner Rede sprach **Dr. Nader Riad** von der weltweiten Würdigung, auf die die positive Reaktion der ägyptischen Bürger auf das Projekt zum Ausbau des Suezkanals und dessen wirtschaftlichen Entwicklung stieß. Innerhalb einer

Woche seien trotz der schwierigen und bescheidenen Lebensverhältnisse in Ägypten 62 Milliarden Pfund für das Projekt gesammelt worden.

Dr. Riad fügte schließlich hinzu, dass das neulich erklärte, großangelegte Modernisierungsprojekt der Werft am Hafen von Alexandria bei vielen großes Interesse geweckt habe, insbesondere nachdem man erklärt habe, dass Ziel des Projekts sei, Schiffe mit einer Tragfähigkeit von bis 60 tausend Tonnen zu bauen und dass es in Zusammenarbeit mit China, das weltweit die führende Position auf diesem Gebiet nehme, durchgeführt werde.

Ägypten: Das Land der vielversprechenden Chancen und der rentableren Investitionen

Dr. Nader Riad, der die ägyptische Seite des Ägyptisch-Deutschen Geschäftsrats leitet, betonte, dass Ägypten das Land der vielversprechenden Chancen sei und dass die deutschen Investitionen in Ägypten im Vergleich zu denen in anderen Ländern schneller wachsen würde und rentabler seien.

Dr. Riad führte das auf die Größe des ägyptischen Marktes, der 90 Millionen Verbraucher, 60 % von ihnen jünger als 40 Jahre alt seien, umfasse, zurück. Hinzu komme, dass es auf diesem Markt eine große Nachfrage nach allen Gütern gäbe. Außerdem verfüge das Land über eine tragfähige und sich ergänzende, industrielle Infrastruktur, die über 54 Industriegebiete überall in allen Gouvernements umfasse.

Das gab **Dr. Riad** in einer Erklärung den deutschen Medien gegenüber bekannt, nämlich im Anschluss an seine Rede vor dem Forum des Ägyptisch-Deutschen Geschäftsrats, an dem Präsident Abelfattah Al-Sisi teilnahm.

Riad wies darauf hin, dass andere Verträge in verschiedenen Bereichen auf den mit der Firma Siemens abgeschlossenen Kooperationsvertrag zur Energieerzeugung und der eine Höhe von 12 Milliarden Euro erreiche, folgen würden. Zudem erklärte er, dass Ägypten ein großangelegtes Modernisierungsprojekt der Werft am Hafen von Alexandria in Zusammenarbeit mit China durchführen werde, und zwar mit dem Ziel, Schiffe mit einer Tragfähigkeit von bis 60 tausend Tonnen zu bauen.

In seiner Rede vor dem Forum betonte **Riad**, dass er stolz darauf sei, zu einem Land mit alter Zivilisation und das starke Beziehungen zu Deutschland habe, zu gehören.